
Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 9.02.06 

Deltagere: Inge, Marianne, Peter, Martin, Anders, Steen og Willy 

Afbud: Ingen 

Punkter: Underpunkter: Beslutninger: 

1. Godkendelse af 
referat fra sidste 
bestyrelsesmøde  

 Referatet blev godkendt uden 
bemærkninger. 

2. Hvad ved vi?   

 2.1 Martin skal undersøge om 
der er sket noget i forhold til 
dannelse af en vejbestyrelse på 
Klintedalsvej 

Martin oplyste, at han havde været i 
kontakt med beboere på Klintedalsvej. 
Sagde at de ikke har hørt fra kommunen. 

Gennemgik et papir, udarbejdet af Mette 
og Lars, Klintedalsvej 24 og Per og 
Henriette Klintedalsvej 11 A. Det 
udsendte papir indeholder et ”forslag til 
kompromis” om vejen. Der er tale om  

1. Omlægning af busruten, så den kører 
ad Kystvejen inde fra byen og vender 
ved Kystparken. Der er efter forslaget 
ikke busdrift efter Kystparken og op af 
Klintedalsvej.  

2. At der laves chikaner/bump på den 
resterende del af Kystvejen og 
Klintedalsvej, der er så restriktive at kun 
få får lyst til at benytte vejen.  

3. At vejene efter istandsættelse og 
etablering af chikaner/bump overføres til 
beboerne som private veje. Hvorefter de 
selv står for vedligehold, snerydning 
mm. 

Bestyrelsen drøftede ”forslaget til 
kompromis”. Da det var et ikke var et 
forslag til bestyrelsen, men en 
henvendelse til kommunen valgte 
bestyrelsen at betragte det som en 
uformel orientering.  
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Martin vil spørge de to familier om at det 
sendes til grundejerforeningen som 
forslag til behandling på den kommende 
generalforsamling. 

 2.2 Marianne skal undersøge 
hvilke regler der gælder for 
bered skabernes adgang til 
området   

Marianne har undersøgt spørgsmålet. 
Oplyste at det eneste krav der stilles er at 
der skal være tilgængelighed. 

 2.3 Willy skal undersøge, hvad 
der sker i det kommunale system 

Willy har været i kontakt med en 
repræsentant teknik og miljøudvalget. 
Han oplyste at det var hans holdning at 
der skal ske noget med vejen. At det skal 
ske snarest. At Klintedalsvej er så dårlig 
at det vil være uforsvarligt at vente ret 
længe. 

 2.4 Martin skal undersøge om 
det er muligt – efter 
strandbeskyttelsesloven – at lave 
en rundkørsel ved Nældedalsvej 

Martin har undersøgt spørgsmålet. 
Oplyste at det vil være muligt at lave en 
rundkørsel, men at det ikke bliver uden 
problemer. Høringsprocesser mm. 

 2.5 Andre spørgsmål og 
synspunkter 

Det blev drøftet om bestyrelsen skal 
kontakte Kystparken for at orientere dem 
om forslaget fra de to familier. Efter 
nogen debat var der enighed om: at det 
gør vi ikke på det eksisterende grundlag. 
Men at vi er obs på udviklingen. Og at vi 
er åbne en tættere dialog med deres 
forening. 

3. Hvad skal vi 
gøre? 

  

 3.1 Fx i forhold til de tre 
grundejerforeninger – 
Grandlystien, Kystparken og 
Strandbakken 

Der var enighed om, at se på udviklingen 
inden kontakter tages. Der skal være 
noget konkret at tage afsæt i. 

 3.2 Kommunen – politikere og 
teknisk forvaltning 

Der var enighed om at det spørgsmål 
drøftes på næste møde. 

 3.3 Medlemmerne og det 
juridiske responsum 

Der var enighed om at der orienteres om 
det på generalforsamlingen. 
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4. Forberedelse af 
den ordinære 
generalforsamling  

  

 4.1 Fastsættelse af dato og 
tidspunkt 

Der var enighed om at vi skal finde en 
dato medio maj. At Willy kommer med 
fem forslag. De er: tirsdag den 9. maj 
onsdag den 10. maj torsdag den 11. maj 
torsdag den 18. maj og tirsdag den 23. 
maj. 

Generalforsamlingen starter kl. 19.00 og 
forventes afsluttet kl. 21.00 

 4.2 Sted – hvem bestiller? Der var enighed om at vi skal holde 
generalforsamlingen på Kystparken. Og 
at Marianne bestiller. 

 4.3 Dagsorden Dagsordenen er bestemt af vedtægterne. 
At vi på næste bestyrelsesmøde drøfter 
valg/genvalg mm. 

 4.4 Dirigent – hvem og hvem 
kontakter? 

Peter spørger Ulrik om han vil være 
dirigent. 

 4.5 Indkaldelse – formulering og 
udsendelse. Hvem gør hvad? 

Willy laver indkaldelse. Marianne sikrer 
omdeling til samtlige husstande. Anders 
trykker vedtægter så der en til hver 
husstand. 

 4.6 Beværtning – hvad og hvem 
sørger for? 

Marianne sikrer at der er øl/vand til 
deltagerne. 

 4.7 Skal vi bruge teknik? Anders tager fremviser til PowerPoint 
med. 

 4.8 Skal vi invitere gæster? Fx 
fra Kystparken.  

Der var enighed om at invitere en 
repræsentant med fra Kystparkens 
bestyrelse. 

5. Andre spørgsmål  Intet til behandling. 

6. Økonomi og 
medlemsudviklingen 

  

 Den økonomiske situation Marianne oplyste at der var ca.13.000 kr. 
i kassen ved årsskiftet. At der efter at 
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advokaten er betalt kun er 3.465 tilbage. 

 Medlemssituationen. Hvor 
mange og kommer der nye? 

Marianne oplyste at der er 72 
medlemmer. Der er en enkelt ukendt. 
Hvem det er finder vi ud af på 
generalforsamlingen. 

6. Næste 
bestyrelsesmøde 

 Anders er vært 

Willy finder fem datoer som forslag til 
for et bestyrelses. Disse er: onsdag 3. 
maj, mandag den 8. maj, tirsdag den 9. 
maj, onsdag den 10. maj og torsdag den 
11. maj. 

Anders er vært. 

7. Eventuelt  Intet til behandling. 

Referat: Willy Stig Andersen 


